
Schriftelijke vragen verkeerssituatie rond De Hoge Ven te Warmenhuizen. 

 

Meer dan een half jaar terug is de gemeente in gesprek gegaan met directie en MR van de Hoge Ven, 

over de verkeerssituatie rondom de school. Er is toen goed inhoudelijk contact geweest en er zouden 

plannen vanuit de gemeente naar de school worden gestuurd.  

 

1. Hoe is de voortgang van dit plan? 

2. Wanneer kan de school en de MR verwachten dat u met een concreet plan komt? 

3. Vindt u ook niet dat volgende maand een uitgelezen kans is om de quick fixen die er mogelijk 

te doen zijn aan te pakken? Aangezien het op dit moment geen hinder door de kinderen 

ondervonden zal worden. Aangezien de school gesloten is. 

 

 

 


